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Protokół Nr 5/2025 

z posiedzenia Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 22 maja 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt 1. 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

Ad. pkt 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br. 

4. Informacja na temat realizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży.  

5.   Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

6.   Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 
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Ad. pkt 3.  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2025 z dnia 25 kwietnia 2025r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2025 z dnia 25 

kwietnia 2025r.  

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 kwietnia 2025r. 

 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 4/2025  z dnia 25 kwietnia 2025r. 

Ad. pkt 4. 

  Informacja na temat realizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży. 

Natalia Marusik – Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych 

Natalia Marusik – Krzysztofik.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt 5. 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Czystość i porządek na terenie Gminy Opoczno oraz analiza opłat za odpady 

komunalne. 

 Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Ochrony 

Środowiska Urzędu Miejskiego (załącznik nr 3 do protokołu) oraz Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej w Opocznie Sp. z o.o. (załącznik nr 4 do protokołu). 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

B) Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2024r. – całkowity koszt  

zadania.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie (załącznik nr 5 do protokołu). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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C) Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.   

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Funduszy Europejskich 

UM (załącznik nr 6 do protokołu) oraz Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

(załącznik nr 7 do protokołu).  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

D) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. Poinformowała o autopoprawce, która będzie przedstawiona na sesji Rady 

Miejskiej. 

Radny Tomasz Kopera: 

- wnioskuje o przygotowanie informacji na temat stanu zatrudnienia na początku obecnej 

kadencji p. Burmistrza i stanu obecnego w: Urzędzie Miejskim, placówkach oświatowych 

podległych Gminie oraz wszystkich jednostkach organizacyjnych Gminy Opoczno - MDK, 

Muzeum Regionalne, Biblioteka Publiczna, MGOPS, CUW GO (informacja do czasu 

kolejnego posiedzenia Komisji ds. Rodziny); 

- prosi o przedstawienie przez p. Burmistrza informacji dotyczącej obszarów, w których zostały 

dokonane realne oszczędności, wskazanie tych oszczędności i kwot;   

- prosi o udostępnienie radnym umowy oraz aneksów do umowy dot. wynajmu pomieszczeń 

przez UM od Banku PKO SA  - Plac Kościuszki, podanie wszystkich kwot (z podziałem na lata 

i miesiące) jakie gmina przelała za wynajmem oraz od kiedy była zawarta umowa.  Powyższa 

informacja będzie pomocna przy podejmowaniu decyzji ws. planowanego nabycia 

nieruchomości zabudowanej położonej w m. Opocznie obr. 13 Pl. Kościuszki 16.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, radny Krzysztof Grabski, Skarbnik Gminy 

Beata Pawlik, Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. Poinformowała o autopoprawce, która zostanie przedstawiona na sesji Rady 

Miejskiej.  

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w m. Opocznie obr. 

13 Pl. Kościuszki 16; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami - przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Dyrektor Wydz. Gospodarki 

Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Krzysztof Grabski.  

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr  11 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Jakub Biernacki, radny Tomasz 

Kopera. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

W związku z brakiem kworum podczas posiedzenia Komisji, Przewodniczący zamknął je.  

Godzina rozpoczęcia komisji 11.30, godzina zakończenia komisji 13.25. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

 

          Przewodniczący Komisji  

                                                                                                 Tomasz Kopera 

 

 

 

Protokołowała:  

K. Zaroda - Olkowska 

Pomoc administracyjna  w Biurze Rady Miejskiej 


